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Fizika szakterületi koordinátor tisztségre

Papp Zsombor

Bemutatkozás
Papp Zsombor vagyok, harmadéves fizika alapszakos hallgató. A Kaposvá-
ri Táncsics Mihály Gimnázium tanulójaként érettségiztem 2021-ben, amely
évben felvételt is nyertem az ELTE TTK-ra.

Motiváció
A gólyatábor után tudtam már, hogy a jövő fizikushallgatóinak is át akarom
adni azt az élményt, amit én kaptam. Az elmúlt egy évben eléggé rögös
úton ment keresztül a fizika szakterületi koordinátor tisztsége. Sajnos ez
az érdekképviselet és a hagyományos fizikás programok kárára ment. Ezt
szeretném most újraéleszteni és stabilizálni.

Fontos számomra, hogy a jelenlegi hallgatók is a lehető leggördülékenyebben,
megoldatlan problémák nélkül éljék meg az egyetemi életüket, miközben egy
erős közösség is kialakul.
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Tapasztalatok
Már első évben aktívan részt vettem a szakterület közéletében. A 2022-23-as
mentorrendszer mentora voltam, majd a 2023-24-es rendszer fizika szakte-
rület mentorfelelőse lettem. Az ELTE TTK Hallgatói Önkormányzatában
először a 2022-23-as ciklusban lettem a szakterület képviselője, amit ebben a
ciklusban is folytatok. Ezen kívül a 2022-23-as tanévben a Magyar Fizikus-
hallgatók Egyesülete ELTE Helyi Bizottságának FÓKA koordinátora voltam
áprilisig.

Varga Ádám február 28-i lemondása és Szabó Bence április 11-i pályázata
között a Szakterületi koordinátor feladatainak egy részét elláttam. Ezen kí-
vül a félév kezdete óta is próbáltam a feladatok minél nagyobb részét ellátni.
Büszkén mondhatom, hogy a mentori és mentorfelelősi tevékenységeim miatt
a szakterület nagy része ismer.

Tervek, elképzelések

Intézeti tanács

Érdekképviseleti szempontból az egyik legfontosabb feladat az elkövetkező
időszakban, hogy a Fizikai és Csillagászati Intézeti Tanácsban fél éve elfo-
gadott ügyrendmódosítást, miszerint egyel csökkenni fog a szavazati joggal
rendelkező hallgatói delegáltak száma. Ez szerintem egy elfogadhatatlan ál-
lapot, és mindenképpen ki kell harcolni, hogy ne veszítsük el ezt a helyet.

Szakterületi Csoport

Szeptember 21-én szerveztem egy Szakterületi csoport ülést, amit minden
hónapban folytatni szeretnék. Sajnos ez az első évesek körében nem ért el
kimagasló sikert, de vannak terveim hogyan lehetne őket jobban bevonni a
közösségi életbe. Szerencsére a másodévesek meglehetősen aktívak, ezért nem
félek attól, hogy túl passzívvá válna a szakterület. Az említett Szakterüle-
ti Csoport ülésen a jelen lévő fizikushallgatók egy nyílt szimpátiaszavazás
keretein belül bizalmat szavaztak a szakterületi koordinátor pályázatomnak.

Programok

Fontos számomra, hogy a hagyományokat, és ehhez kapcsolódó programokat
továbbvigyük. Ez már szerencsére el is kezdődött. A ’skü nevezetű program
alatt az elsőévesek beosztásra kerültek a fizikán hagyományos lovagi házakba.
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Ezekhez a lovagi házakhoz különböző programok szoktak tartozni az év során,
amihez az első már szervezés alatt áll. Müllner Tamással és Nagy Bernadette-
tel már egyeztettem későbbi lehetséges közös programokról.

Utódképzés

Kicsit furcsa lehet ezt már a pályázatban látni, de úgy érzem nagyon fontos
ennek a tisztségnek az életében az utódképzés. Szerintem az elmúlt időszak-
ban lévő problémák egy része felróható a nem elégséges utódképzésnek. Ezért
megválasztásom esetén minél előbb szeretnék utódot találni erre a tisztség-
re, akinek megfelelő felkészítést tudok adni, hogy stabilan és gördülékenyen
tudja folytatni ezt a tisztséget.

Záró gondolatok
Szeretném megköszönni előző Fizika szakterületi koordinátoroknak, Szabó
Bencének, Varga Ádámnak, Míg Andrásnak és Kovács Zoltánnak, hogy bár-
milyen kérdésemet szívesen fogadtak, és tanácsokkal láttak el.

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! Bármilyen kérdésed van, keress
bizalommal akár messengeren, akár emailen.

Papp Zsombor
pappzsombor@student.elte.hu

Budapest, 2023. október 3.
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